



P1

AKAPLASTER **SOFT**

Cementitious ready-mix plaster

Is a ready-mix cementitious plaster. colored and water resistant. Maintaining a homogenous mix and its additive composition provides for greater workability and curing. It's utilized in both interior and exterior plastering projects.

COVERAGE

3kg per 1m² with 3mm thickness

SCOPE OF USE

- Used after the structural completion, such as electric wiring, plumbing, and air conditioning connections.
- For external and internal use on walls, roofs and surfaces for decoration purposes.
- Plaster is used on walls or directly on blocks, usually on rear facades.

COMPONENTS

Powder-based component

INSTRUCTION OF USE

- The surface should be sound, clean, free from loose material, grease, laitance, dirt, curing compound and ensure the surface to be treated is generously wet.
- Add 3.25 - 4 liter of clean water to 20kg of AKAPLASTER.
- Mix with an electronic mixer well for three minutes until a homogenize market.
- Leave the mix to set for 5 minutes.
- Apply by manually plastering trowel or mechanical projection machines.
- To gain waterproofing, you can apply W2 AKACCOAT as a base layer before plastering

APPLICATION

- Cast concrete.
- Pre-fabricated concrete.
- Concrete blocks, bricks etc.
- It is used as a final layer in internal and external plastering works

CAUTIONS

Health and Safety:

AKAPLASTER product is non-flammable, care should always be taken. Protective clothing, such as gloves and goggles, should be worn. Treat any spots on the skin or eyes with fresh water right away. Re-seal all bags after use and be sure to store products according to the instructions in the safety section of the labels.

TECHNICAL INFORMATION

Density	1.47 ± 0.01
Grain size	0 to 0.6 mm ²
Pot life	more than 2 hours
Initial adhesion	less than 0.3 N/mm ²
Bending strength	+1 - 3 N/mm ²
Density of hardened products	+1.8 - 2 N/mm ²

FEATURES

- Water resistant
- Resistant to weather factors, high temperatures, freezing and rain
- Colorfast and available in 25 colors
- High abrasion resistance
- Regular color which provides an aesthetic appearance of surfaces
- It helps the natural evaporation of the water content
- Adds an attractive look to the facades
- Easy to apply
- There are no smells when applying
- Economical in use and very low wastage during application

STORAGE AND SHELF LIFE

P1 should be stored at temperatures between 10°C and 35°C in closed packaging, P1 has a shelf life of 12 months from the date of manufacture, the storage area should be dry, well ventilated and away from any source of heat or direct sunlight. If these requirements are breached, the Technical Department of ALAKABER should be called for assistance.

AVAILABLE SIZES

20 KG, 25 KG

LEGAL DISCLAIMER

ALAKABER FOR CONSTRUCTION INDUSTRIES AND BUILDING MATERIALS makes every effort to ensure that any advice, suggestions, or information it provides is reliable and accurate. It cannot assume any direct or indirect liability arising from the use of its goods since it has no direct or continuous control over where or how its products are used, whether or not in line with any advice, specification, suggestion, or information provided by us. ALAKABER FOR CONSTRUCTION INDUSTRIES AND BUILDING MATERIALS has the right, at its discretion, to alter any of the parameters included in the technical data sheets without previous notice. Hard copies of the technical data sheets are printed once or twice a year, while our technical data sheets are constantly updated as a result of R&D advancements and fresh third-party testing; please visit our website for the most recent updates.

+96278 670 1079

sales@akaberjo.com

Amman 711442, Jordan

11171, Hizam Ring Road, Abu Alandah



Made In Jordan حتر في الأردن

WWW.AKABERJO.COM

P1

أكابلاستر قطارة اسمنتية ملونة



قطارة اسمنتية ديكور ملونة مقاومة للماء وممزجه بالبوليمر ومضافات كيميائية جاهزة للخلط، تولد مزيج متجانس يتيح قابلية تماسك ومعالجة أفضل، يتم استخدامه في أعمال القطارة الداخلية والخارجية.

التغطية

يفضي 3 كغ مساحة 1 متر مربع ويعطي سماكة 3 ملم

نطاق الإستخدام

- تستخدم بعد الانتهاء من تمديد التوصيلات وتمديدات الكهرباء و السباكة والتكليف و تأتي بعد الانتهاء من أعمال العظم مباشرة
- للاستخدام الخارجي والداخلي على الحوائط والأسقف والأسطح و تستخدم أيضا في الديكورات الخارجية
- تستخدم على الجدران أو البلوك، عادة على الواجهات الخفيفة وعلى واجهات القل والمباني

المكونات

مكون واحد مسحوق

تعليمات الإستخدام

1. يجب أن تكون جميع الأسطح نظيفة وخالية من أي مواد سائبة أو شحوم أو زوائد أو أوساخ إلخ، لضمان المعالجة يجب أن يكون السطح رطب
2. أضف 3.25 - 4 لتر من الماء إلى 20 كجم من أكابلاستر
3. اخلطه باستخدام الخلاط الكهربائي لمدة 3 دقائق حتى الحصول على عجينة متجانسة
4. اترك الخليط لمدة 5 دقائق
5. استخدمه إما يدوياً بالمسطرين أو آلة الاسقاط الميكانيكي
6. ليكتساب عزل للماء ينصح بتطبيق منتج W2 أكاسيكون كطبقة أساس قبل تطبيق القطارة

التطبيق

- على الخرسانة المصبوبة
- على الخرسانة مسبقة الصنع
- الكتل الخرسانية والطوب
- يستخدم كوجه نهائي لأعمال القطارة الداخلية والخارجية

الاحتياطات

الحدّة والسلامة

منتج أكابلاستر غير قابل للاشتعال. يجب توخي الحذر دائماً. يجب ارتداء الملابس الواقية، مثل القفازات والنظارات الواقية. عالج أي بقع على الجلد أو العين بالمياه العذبة على الفور. أعد إغلاق جميع الأكياس بعد الاستخدام وتأكد من تخزين المنتجات وفقاً للتعليمات الواردة في قسم السلامة في الملصقات.

المعلومات التقنية

المعلومات التقنية	القيمة
الكثافة	1.47 ± 0.01
الحجم الحبيبي	0 - 0.6 ملم
رطوبة الخليط	> ساعتين
قوة التماسك الأولية	أقل من 0.3 نيوتن/ملم ²
مقاومة الانحناء	1+ - 3 نيوتن/ملم ²
كثافة المنتج بعد التحبب	1.8+ - 2 نيوتن/ملم ²

المميزات

- مقاومة للماء
- مقاومة للعوامل الجوية درجات الحرارة المرتفعة والتجمد والأمطار
- ثباتية الألوان ومتوفر في 20 لون
- مقاومة عالية للحت
- لون متنظم، مما يوفر مظهراً جمالياً للأسطح
- تساعد على حدوث التبخر الطبيعي للمحتوى المائي
- تحفي للواجهات منظر جذاب
- سهولة التطبيق
- لا توجد رواسب عند التطبيق
- اقتصادية في الاستخدام ونسبة هدر منخفضة جداً أثناء التطبيق

التخزين وودة الإستخدام

يحفظ في درجة حرارة متوسطة (من 10 إلى 35 درجة مئوية) ويجب أن يكون مكان التخزين جاف وجيد التهوية وبعيداً عن أي مصدر للحرارة أو أشعة الشمس المباشرة كما يمكن تخزينه لمدة 12 شهراً في أوعية مغلقة بشرط أن يبقى بالميوه الأصلية والمغلقة بإحكام، من قبل الشركة. إذا تم تجاوز هذه الشروط باني شكل من الأشكال ، يجب الاتصال بالقسم الفني في شركة الأكابر للصناعات الإنشائية للحصول على المشورة

الأحجام المتوفرة

20 كغ، 25 كغ

إخلاء المسؤولية القانوني

تسهي شركة الأكابر للصناعات الإنشائية و مواد البناء دقة و وحدة أي تحية أو توصيات قد تقدمها، بالتالي لا يمكننا قبول أي مسؤولية تحدث لبيك مباشر أو غير مباشر عن استخدام منتجاتنا، لأنها لا تملك سيطرة مباشرة أو مستمرة على مكان و كيفية تطبيق منتجاتنا، سواء كان ذلك وفقاً لأي تحية أو مواصفات أو توصية أو معلومات مقدمة من قبلنا. يرجى لشركة الأكابر للصناعات الإنشائية و مواد البناء تغيير أي من المواصفات المذكورة في أوراق البيانات الفنية وفقاً لتقديرها دون إشعار مسبق. تتم طباعة نسخ ورقية من أوراق البيانات الفنية مرة أو مرتين سنوياً، بينما يتم تحديث أوراق البيانات الفنية باستمرار وفقاً لتحسينات البحث والتطوير وأعمال الاختيار من الأطراف الخارجية. يرجى الرجوع إلى موقعنا على الإنترنت للحصول على آخر تحديث لأوراق البيانات الفنية.

+962 78 670 1079

sales@akaberjo.com

Amman 711442, Jordan

11171, Hizam Ring Road, Abu Alandah



Made In Jordan * صنع في الأردن

WWW.AKABERJO.COM